
 
 
 
 
 
 
 
Beograd, 02.11.2009. godine             
 
 
Zapisnik sa XIV sednice Predsedništva Rvačkog saveza Srbije održane u Šapcu dana 
29.10.2009. godine sa početkom u 12:00 časova. 
 
Sednici su prisustvovali sledeći članovi Predsedništva: Ž. Trajković, Z. Sinđić, R. Baltić, D. 
Vulešević, Z. Mijić i R. Marković. Odsutni: Igor Frgić, Toma Obradović i Milovan Lakušić. 
Sednici još prisustvovali: Mladen Kecman, Milorad Dokmanac, Prvoslav Ilić, Dalibor Perović, 
Savo Zatezalo, Sreten Stankov, Jovica Mihajlović i Milan Jelić. 
 
Za ovu sednicu Predsedništva predložen je sledeći 
 
 

D N E V N I   R E D 
 

1. Usvajanje zapisnika sa 12. i 13. sednice Predsedništva Saveza., 
2. Usvajanje kalendara takmičenja za 2010. godinu., 
3. Izveštaj o finansijskom poslovanju Saveza u periodu između dve sednice Predsedništva., 
4. Izveštaj o rezultatima svih selekcija za 2009. godinu., 
5. Razno 
 
Predloženi dnevni red je usvojen bez dopuna. 
 
1. Usvajanje zapisnika sa 12. i 13. sednice Predsedništva Saveza., 
 
Zapisnici sa 12. i 13. sednice Predsedništva jednoglasno su usvojeni. 
 
2. Usvajanje kalendara takmičenja za 2010. godinu., 
 
M. Dokmanac je, u kraćim crtama, obrazložio predloženi kalendar takmičenja za 2010. godinu 
rekavši da je on konačan i da će biti usklađivan u skladu sa eventualnim promenama u 
međunarodnom kalendaru takmičenja za 2010. godinu. 
Predsedništvo je, po ovoj tački dnevnog reda, donelo odluku da se predlog kalendara takmičenja 
za 2009. godinu usvaja i dostavlja svim klubovima koji će imati priliku da konkurišu za 
domaćinstva određenih takmičenja kao i revijalnih turnira. 
 
3. Izveštaj o finansijskom poslovanju Saveza u periodu između dve sednice Predsedništva., 
  
Dostavljeni Izveštaj o finansijskom poslovanju Saveza ukratko je obrazložio M. Jelić.  
Na postavljeno pitanje M. Dokmanca u vezi prikazanih iznosa za troškove telefona Saveza, 
reagovao je Ml. Kecman istakavši da su računi za njegov mobilni telefon malo veći zbog 
rominga (zakmičenja u Danskoj i Turskoj) i koorespodencije sa sredstvima javnog informisanja. 
U diskusiju se uključio i R. Baltić koji je potvrdio izlaganje Ml. Kecmana.  
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Predsedništvo je usvojilo priloženi izveštaj o finansijskom poslovanju Saveza između dve 
sednice Predsedištva. Pored ove, donete su i sledeće odluke: 
- Limit za mobilni telefon Mladena Kecmana, gen. sekretara Saveza je 3.000,00 dinara na 
mesečnom nivou., 
- Limit za mobilni telefon Milana Jelić, teh. sekretara Saveza je 2.000,00 dinara na mesečnom 
nivou., 
- Na velikim međunarodnim takmičenjima nalaže se vođama delegacija Rvačkog saveza Srbije 
da koriste kartice zemalja domaćina takmičenja. 
 
4. Izveštaj o rezultatima svih selekcija za 2009. godinu., 
 
Ž. Trajković je istakao da je lično zadovoljan postignutim rezultatima u 2009. godini seniorske 
reprezentacije grčko-rimskog stila. Opisao je kao vrlo dobar boravak delegacije Saveza u 
Danskoj u vreme svetskog prvenstva zahvalivši se R. Baltiću na ostvarenim kontaktima sa 
pojedinim rvačkim federacijama. 
R. Baltić je takođe istakao zadovoljstvo postignutim rezultatima u grčko-rimskom stilu rekavši 
da je naša seniorska reprezentacija, pored brojnih problema - najviše finansijskih, imala zavidne 
uslove za realizovanje plana i programa. 
M. Dokmanac glavni trener/slektor svih selekcija grčko-rimskog stila je obrazložio izveštaj o 
radu i rezultatima za 2009. godinu istakavši da su postignuti rezultati dobri za I godinu započetog 
olimpijskog ciklusa.  
S. Stankov koordinator za slobodni stil je rekao da su članovi reprezentacije imali samo 7 dana 
priprema, da su opredeljena sredstva koja se ulažu za razvoj slobodnog stila minimalna i da 
pomaka u masovnosti kod slobodnog stila ima u Beogradu, Mladenovcu i Somboru.  
D. Perović koordinator za neolimpijske igre je obrazložio rad u 2009. godini posebno istakavši 
održani međunarodni turnit u greplingu "Serbian open" na kojem je učestvovalo oko 70 
takmičara iz zemlje i inostranstva. Takođe, potrebno još više razvijati rvanje u pesku za koje, po 
njemu, ima dosta zainteresovanih i može biti veoma popularno.  
S. Zatezalo kordinator za veterane je naglasio da su naši veterani učestvovali na prvenstvu sveta 
u Finskoj osvojivši jedno treće i jedno peto mesto, čime je nastavljen niz od 24 osvojene medalje 
od 1999. godine. Naglasio je da se mora mnogo više poraditi na popularizaciji rvanja za veterane 
posebno ako se uzme u obzir da ćemo 2010. godine biti domaćini svetskog prvenstva za 
veterane. 
Ml. Kecman je istakao da je u 2009. godini veoma aktivno učestvovao u koordinaciji sa svih 5 
koordinatora po svim pitanjima. Takođe, u skladu sa problemima zbog kratkoće rokova za 
organizaciju priprema i odlaske na takmičenja u 2009. godini, pohvalio je inicijativu da se za 
2010. godinu na vreme krene sa realizacijom plana i prigrama sa zadatim rokovima. 
R. Baltić je rekao da je lično zadovoljan postignutim rezultatima u grčko-rimskom stilu i da 
izražava punu podršku razvoju slobodnog stila, rvanja za žene i neolimpijskim disciplinama. 
P. Ilić je rekao da nije zadovoljan postgnutim rezultatima jer ima utisak da se nije dobro radilo sa 
reprezentativcima (neadekvatan lekarski tretman, sparing partneri, loš trenerski izbor...). Takođe, 
istakao je da je organizacija P.E. za kadete u Zrenjaninu boila na najvišem nivou. Međutim, 
postavio je pitanje organizacije narednih velikih takmičenja u smislu da Rvački savez Srbije 
bude nosilac i tehnički irganizator tih takmičenja, a ne pojedini klubovi. 
Z. Sinđić, R. Marković, Z. Mijić i D. Vulešević su rekli da su zadovoljni postignutim, a da treba 
očekiviti još bolje rezultate. R. Marković ima utisak da u našoj seniorskoj reprezentaciji ne vlada 
potrebna harmonija i da selektor mora da povuče određene poteze u tom smislu.  
Ž. Trajković se zahvalio prisutnima na konstruktivnoj diskusiji i koordinatorima na podnetim 
izveštajima. Što se tiče rvanja slobodnim stilom i rvanja za žene pohvalio je rad koordinatora i 
obećao još veću podršku Saveza. Takoće, rad koordinatora za neolimpijske disciplinw ocenio je 
kao dobar i da će imati još veću podršku pa će i efekti biti veći. Rad i rezultati seniorske 



reprezentacije grčko-rimskog stila ocenio je kao dobar osvajanjem dva peta mesta na 
prvenstvima Evrope i sveta i osvajanjem 5 medalja na Mediteranskim igrama. Međutim, izrazio 
je nezadovoljstvo radom sa juniorima i kadetima. Takođe, zamolio je da se prestane sa 
dosadašnjom praksom neargumentovanih napada na selektora grčko-rimskog stila koji se nalazi 
pod velikim pritiskom.  
Predsedništvo Saveza je usvojilo dostavljene izveštaje svih selekcija za 2009. godinu i plan i 
program rada za 2010. godinu.  
 
6. Razno 
 
Po ovoj tački dnevnog reda donete su sledeće odluke: 
- Skida se sa dnevnog reda predlog Stručne komisije Saveza o zameni jednog člana te komisije. 
- Kako su nastali određeni problemi u vezi sa održavanjem takmičenja u II ligi Srbije 
Predsedništvo je odlučilo da: 
 
U II ligi Srbije nastupa 8 (osam) klubova., 
Sportisti rođ. 1994. godine ne mogu da nastupaju u ligaškim takmičenjima., 
4 prvoplasirane ekipe nastupaju u play off takmičenju, a druge 4 ekipe nastupaju u playy out 
takmičenju.  
- Na predlog M. Jelića, Predsedništvo verifikuje novi sastav Registracione komisije: M. Jelić, 
predsednik, S. Dokmanac i S. Bogdan članovi, nakon ostavke dosadašnjeg člana te komisije Lj. 
Stoškovića. 
- Ml. Kecman je izvestio Predsedništvo o sledećem: 
*Za pripreme u januaru 2010. godine na kancelariju Saveza su stigle 2 ponude: Jahorina i 
Brzeće. O tome će Ž. Trajković, R. Baltić i Ml. Kecman obavestiti na sledećoj sednici 
Predsedništva. 
* Poslat je zahtev Ministarstvu omladine i sporta u vezi preostale opreme sa Univerzijade kako 
bi deo te opreme pripao Rvačkom savezu Srbije. 
* Predložio je, a Predsedništvo usvojilo otpis jedne kamere koja nije i ne može biti u funkciji. 
* Na zahtev Ml. Kecmana, Predsedništvo je donelo odluku o pozajmici u iznosu od 161.400,00 
dinara Mladenu Kecmanu, za potrebe odlaska na svetsko prvenstvo u greplingu koje će se 
održati u Americi. Navedenu pozajmicu, Mladen Kecman će vratiti na račun Rvačkog saveza 
Srbije do 20.12.2010. godine nakon održanog prvenstva sveta u greplingu., 
* Izvestio je da je prikupio nekoliko ponuda za nabavku novog službenog vozila koji bi se 
koristio za potrebe Rvačkog saveza Srbije. 
- M. Dokmanac je istakao problem smanjenja broja stipendista Saveza za 2010. godinu i 
zahtevao da naš Savez dostavi zahtev da se Pravilnik o stipendistima ne može retroaktivno 
primenjivati. Takođe, predložio je da se raspravlja o predlogu Stručne komisije da se raskine 
radni odnos sa trenerom Pajom Ivoševićem jer je mišljenja da za njegovim daljim radnim 
angažovanjem nema potrebe.  
Ž. Trajković je rekao da će se o tome i drugim važnim pitanjima raspravljati na sledećoj sednici 
Predsedništva Saveza u novembru 2009. godine. 
 
Predsedništvo je završilo sa radom u 17:45 časova. 
 
    RVAČKI SAVEZ SRBIJE 
         Zapisnik vodio:        Zapisnik overava: 
Milan Jelić, tehnički sekretar       Željko Trajković, predsednik 
 
 


